

活動消息 LATEST NEWS

董事局巡視東華三院 屬下各服務單位 Familiarisation Visits by Board of Directors to TWGHs Service Units

自4月就職以來，董事局成員已巡視屬下多個服務單位，而韋浩文主席於7月亦繼續率領董事局成員作巡視，了解本院各方面的服務及未來發展。

Since taking office in April, the Board of Directors of TWGHs has conducted visits to several TWGHs service units. In July, Mr. WAI Ho Man, Herman, the Chairman, continued to lead the Board Members in their visits to various service units to learn more about their services and future development.

10.7 東華三院蔡榮星小學 TWGHs Tsoi Wing Sing Primary School



韋浩文主席（左圖，第二排右四）與董事局成員及行政總監蘇祐安先生（左圖，第二排左一），Chief Executive, visited the School and participated in interactive learning activities with students in the STEAM room.

10.7 沙田東華三院何玉清教育心理服務中心（沙田） TWGHs Ho Yuk Ching Educational Psychology Service Centre (Sha Tin)

韋浩文主席（下圖，前排右四）與董事局成員參觀該中心，並參與互動體驗活動。
Mr. WAI Ho Man, Herman (lower photo, front row, right 4), the Chairman, and the Board Members visited the Centre and participated in the experiential activities.



19.7 東華三院李恩李鋈麟父子中央煎藥中心 TWGHs Lee Yen & Lee Yuk Lun, JP, Father & Son Centralized Decoction Centre



韋浩文主席（右六）與董事局成員於中央煎藥中心了解其現代煎藥運作。
Mr. WAI Ho Man, Herman (right 6), the Chairman, and the Board Members visited the Centre to learn about its modern operation of Chinese medicine decoction.

19.7 東華三院CookEasy煮饊易生產中心 TWGHs CookEasy Production Centre



韋浩文主席（右七）與董事局成員了解中心製作新鮮方便饊菜包和各式食品的過程，以及為殘疾人士提供就業和培訓機會。
Mr. WAI Ho Man, Herman (right 7), the Chairman, and the Board Members learned more about the Centre's production of fresh, high-quality food packs and food products, as well as its job and training opportunities offering for people with disabilities.

19.7 東華三院何超蓮檔案及文物中心 TWGHs Maisy Ho Archives and Relics Centre

韋浩文主席（右三）與董事局成員了解該中心如何管理及保存東華三院珍貴檔案及文物。
Mr. WAI Ho Man, Herman (right 3), the Chairman, and the Board Members learned about the Centre's work on managing and preserving the precious archives and cultural relics of TWGHs.



新界北總區防止罪案辦公室主任黃長興總督察(前排左二)與出席講座的東華三院員工拍照留念。
Group photo of the guest speaker, Mr. WONG Cheung Hing, Alvin (front row, left 2), Chief Inspector of Police, the New Territories North Crime Prevention Office, and the participating TWGHs staff.

活動消息 LATEST NEWS

6.6 東華三院與香港警務處 合辦「防罪聯盟講座」

TWGHs and the Hong Kong Police Force Jointly Organised a Sharing Session on "Anti-deception Practices"

為提高員工對騙案的警覺性及推廣防騙的資訊，本院與香港警務處新界北總區防止罪案辦公室合辦講座，共有逾200名東華三院員工親身或線上出席。本院將繼續與該辦公室多方面合作，攜手推廣防罪訊息。

To increase the staff awareness of deception cases and promote anti-deception, TWGHs collaborated with the New Territories North Regional Crime Prevention Office of the Hong Kong Police Force to organise a sharing session on "Anti-deception Practices". Over 200 TWGHs staff members attended the event, either in person or online. TWGHs will continue to collaborate with the Office in various ways to promote crime prevention.